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Abstract (en)
The invention relates to an agitator mill which, on the outlet side of the grinding space, has both a static separating arrangement and a dynamic
separating arrangement. These two separating arrangements complement one another ideally as, in the start-up phase, in particular the dynamic
separating arrangement ensures a fault-free start while, in running operation, the static separating arrangement enlarges the overall effective
passage opening in a desirable manner and thus leads to low pressure in the mill. The agitator mill according to the invention is thus characterised
by high operational safety, low maintenance expenditure, low wear and universal applicability. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Rührwerksmühle (1), die auf der Auslaßseite des Mahlraumes sowohl eine statische Trenneinrichtung (20) als auch eine
dynamische Trenneinrichtung (25) besitzt. Diese beiden Trenneinrichtungen ergänzen sich in idealer Weise, da in der Anlaufphase insbesondere
die dynamische Trenneinrichtung (25) für einen störungsfreien Start sorgt, während im laufenden Betrieb die statische Trenneinrichtung
(20) die gesamte wirksame Durchtrittsöffnung in erwünschter Weise vergrößert und damit zu einem niedrigen Druck in der Mühle führt. Die
erfindungsgemäße Rührwerksmühle zeichnet sich damit durch hohe Betriebssicherheit, geringen Wartungsaufwand, niedrigen Verschleiß und
universelle Einsatzmöglichkeit aus. <IMAGE>
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